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Besluitenlijst Commissievergadering 
Datum 03-04-2025 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter P. Stehouwer 
Aanwezigen J. van Brenkelen (OM), C.A.M. Damen (BBM/BBB), A.F.J.M. Dierks (BBM/BBB), 

N.C. van Drimmelen (CDA), A. Huijzer (UM), A. Kavelaars (CDA), P.E.C. 
Koomans – Schreuders (VVD), M.F.M. Kuijpers (D66), E.P.H.J. van der Linden 
(VVD), P.H.A. Mulders (OM), M.A. Pas (PvdA), C. Punt (ML), H.M. den Ridder-van 
Oers (ML), H.J. Ritsma (VVD), C.P.M. Scheenaard (UM), J.G. Schreuders 
(BBM/BBB), L. Schreuders (CU), R. de Visser (PvdA), G. Wiers (D66) en M.M.J. 
Willegers (ML) 

Afwezigen J. Lems (UM) 
 

  
1 
 

Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. 
De heer Lems heeft zich afgemeld. 
 

2 
 

Vaststelling van de agenda 
De agenda van de commissie van 3 april 2025 is ongewijzigd vastgesteld. 
 

3 
 

Vragenhalfuurtje 
Er zijn geen vragen voor het vragenhalfuurtje. 
 

4 
 

Vaststelling besluitenlijst van de commissie van 20 februari 2025 
De besluitenlijst d.d. 20 februari 2025 is ongewijzigd vastgesteld. 
 

5 
 

Bespreking gecombineerde actiepuntenlijst raads- en 
commissievergaderingen 
Er zijn geen opmerkingen. 
 

6 
 

Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
 

6.1 
 

Terugkoppeling overleg klankbordgroep arbeidsmigranten van 10 maart 2025 
Mevrouw Kavelaars geeft een terugkoppeling van de klankbordgroep 
arbeidsmigranten en hierbij komen de volgende punten aan de orde: 
 Voor de locatie Blokdijk is een aanvraag omgevingsvergunning gedaan en 

in behandeling. 
 Voor de locatie Oudemolen is een principeverzoek ingediend, dat in 

behandeling is. 
 Voor de locatie Zwaluwsedijk is een principeverzoek ingediend, dat in 

behandeling is. 
 De vacature voor beleidsadviseur arbeidsmigranten staat open. 
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6.2 
 

Terugkoppeling werkgroep raadscommunicatie van 24 maart 2025 
De werkgroep raadscommunicatie van 24 maart 2025 kon geen doorgang vinden. 
 

6.3 
 

Terugkoppeling overleg klankbordgroep binnensportaccommodaties van 31 
maart 2025 
De heer De Visser geeft een terugkoppeling van de klankbordgroep 
binnensportaccommodaties, waarin er is ingegaan op de stand van zaken 
realisatie sporthal Zevenbergen, waarvoor de omgevingsvergunning is verleend en 
de bouw is gestart, en de stand van zaken voor de gymzaal bij basisschool De 
Regenboog. Hiervoor ligt een eerste ontwerp, dat aansluit op de architectuur van 
het schoolgebouw, maar waarvan de kosten hoger lijken uit te vallen. De 
klankbordgroep heeft aangegeven dat de architect moet werken binnen het 
meegegeven financieel kader. 
 

6.4 
 

Overzicht algemene reserve, nieuw beleid en begrotingsresultaat 
Er zijn geen opmerkingen. 
 

7 
 

Stukken ter bespreking 
Er zijn geen stukken ter bespreking. 
 

 
 

Blok 1, sociaal domein 
  

8 
 

Voorstellen voor de raadsvergadering van 16 april ter advisering van de 
gemeenteraad 
 

8.1 
 

Beleidskader Toekomstbestendige buitensportaccommodaties 
De heer Martens van Klundertse Tennis Vereniging van Polanen en de heer Van 
Hoof van Tennisvereniging Fijnaart hebben ingesproken. Hun inspreekteksten zijn 
als bijlage aan de vergadering toegevoegd. 
 
Het aan de orde zijnde onderwerp moet nog verder bediscussieerd worden in de 
raadsvergadering. Het onderwerp wordt als C-stuk geagendeerd in de 
raadsvergadering van 16 april 2025. 
 

8.2 
 

Ontwerpwijziging gemeenschappelijke regeling schoolverzuim en voortijdig 
schoolverlaten (VSV) regio West-Brabant 
Het stuk is voldoende besproken en wordt als A-stuk geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 16 april 2025. 
 
Wethouder Joosten-Wesselius heeft op vraag vanuit de raad toegezegd een 
informatiebijeenkomst te voorzien over schoolverzuim en voortijdig 
schoolverlaten. 
 

9 
 

Informatie Verbonden Partijen 
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9.1 
 

Vergadering van het algemeen bestuur van het Werkplein Hart van West-
Brabant van 6 maart 2025 
Wethouder Blom meldt in dit kader in gesprek te zijn met Arriva over een 
meedoen-pas, maar de gesprekken hierover verlopen nog niet vlot. 
 

10 
 

Blok 2, bestuurlijk domein 
 

10 
 

Voorstellen voor de raadsvergadering van 16 april ter advisering van de 
gemeenteraad 
 

10.1 
 

Markt en standplaatsen 
Wethouder Dingemans heeft twee toezeggingen gedaan: 

1. Op vragen van de heer Wiers (D66) zal hij een toelichting te geven om de 
besluiten uit het raadsvoorstel te verduidelijken. 

2. Op vraag van de heer Van Drimmelen (CDA) heeft hij toegezegd te kijken 
naar een oplossing voor het probleem van Energiek Moerdijk dat steeds 
een plaatsingsvergunning moet aanvragen voor de plaatsing van hun 
mobiel groen huis in de kernen. Energiek Moerdijk gebruikt dit mobiel 
groen huis om in samenwerking met de gemeente in het kader van het 
wijkuitvoeringsplan inwoners voor te lichten over de energietransitie. 

 
Het stuk is voldoende besproken en wordt als A-stuk geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 16 april 2025. 
 

11 
 

Informatie Verbonden Partijen 
 

11.1 
 

Agenda van de vergadering van het algemeen bestuur van de Veiligheidsregio 
Midden- en West-Brabant van 6 februari 2025 
Burgemeester Moerkerke meldt dat de weerbaarheid van de Veiligheidsregio in 
het licht van de groeiende internationale spanningen steeds nadrukkelijker op de 
agenda komt te staan. 
 

11.2 
 

Agenda van de vergadering van het algemeen bestuur van Omgevingsdienst 
Midden- en West-Brabant van 13 februari 2025 
Burgemeester Moerkerke geeft aan dat het belangrijkste punt op de agenda de 
kadernota was, die in de vorige ronde al in de commissie behandeld is. 
 

12 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.40 uur. 
 
 
Aldus vastgesteld in de commissievergadering van 15 mei 2025. 
 
 
de commissiegriffier,  de voorzitter 
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Tennisvereniging K.T.V. van Polanen 
Molenvliet 7 
4791 BG, Klundert 
24 maart 2025 
 

Gemeente Moerdijk 
T.a.v. de gemeenteraad en beleidsmakers  
Pastoor van Kessellaan 15 
4761 BJ, Zevenbergen 
 

Onderwerp: Inspraakreactie op het Beleidskader Toekomstbestendige 
Buitensportaccommodaties 2025 
 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Namens tennisvereniging K.T.V. van Polanen willen wij graag reageren op het voorgestelde 
Buitensport accommodatie beleid en waarderen dat de gemeente zich inzet voor 
toekomstbestendige buitensportaccommodaties. Het stimuleren van sport en bewegen draagt 
bij aan een gezonde- en actieve samenleving en als vereniging geven wij met onze 
vrijwilligers daar dagelijks invulling aan. 

Als tennisvereniging zijn wij financieel gezond, en willen wij verantwoord investeren in de 
nieuw sport padel. Door de grote afstand (185m) tot de eerste woonhuizen zijn 2 padel banen 
mogelijk op een stuk gemeentegrond direct naast onze tennisbanen (bijlage 1). Het stuk grond 
was oorspronkelijk in gebruik als deel van het korfbalveld, maar dat is enkele jaren geleden 
kleiner gemaakt op verzoek van de korfbalbond. Na overleg met de korfbalvereniging en de 
gemeente Moerdijk is dit stuk grond beschikbaar voor padel en willen we dat graag, als 
vereniging, voor de inwoners gaan ontwikkelen.  
 
Wij hechten waarde aan een goede samenwerking met de gemeente om sport toegankelijk en 
betaalbaar te houden voor iedereen en zien met dit voorgestelde beleid een groot financieel 
risico voor onze vereniging. 

Padel als sport voor iedereen 

§ Padel is een snelgroeiende sport die sportief toegankelijk en laagdrempelig is voor een 
brede doelgroep, van jong tot oud. Dit sluit goed aan bij de gemeentelijke ambitie om 
inwoners te stimuleren om meer te bewegen en actief te blijven. 

§ De mogelijkheid om padel op meerdere plekken binnen de gemeente aan te bieden, 
moet mogelijk zijn, zoals bij onze tennisvereniging is een kans. Hiermee wordt de 
sport breder toegankelijk en kunnen meer inwoners profiteren van de faciliteiten.  
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Financiële aanpak, risico’s en toekomstbestendigheid 

§ Het plaatsen van padelbanen op gemeentegrond brengt voor onze vereniging een groot 
financieel risico met zich mee. Het huidige beleidsvoorstel gaat uit van een 70% 
initiële investering vanuit de tennisvereniging, en 30% vanuit de gemeente. Dat 
betekent een bedrag van ruim €100.000 tot €125.000 voor onze vereniging en €45.000 
tot €55.000 voor de gemeente.  

§ De voorgestelde beleidsnota stelt dat gemeenschappelijke investeringen in padelbanen 
alleen mogelijk zijn op gemeentegrond. Dit betekent dat onze vereniging géén 
eigenaar wordt van de padelbanen, maar wél de grootste investering moet doen. Dit 
creëert een scheve verhouding tussen kosten en eigendom. 

§ In de beleidsnota wordt ook gesteld dat de banen niet commercieel geëxploiteerd 
mogen worden, wat logisch is vanuit gemeenschapsgeld, echter nu wordt de grootste 
initiële bijdrage gevraagd uit onze vereniging. 

§ Zoals u kunt zien in bijlage 3 van de vergaderstukken in het verslag van 5 februari 
2025 ligt er geen norm of grondslag aan de 30% gemeentebijdrage die nu gehanteerd 
wordt in deze beleidsnota. 

§ Onze vereniging is financieel gezond, maar u begrijpt dat een dergelijke eigen bijdrage 
niet mogelijk is zonder lening. Wij zijn dus ook op zoek naar een financier die ons 
geld wil lenen voor 2 banen die niet van ons worden en niet op eigen grond liggen. 

§ Op dit moment is het nog niet duidelijk wie (de gemeente of wij als vereniging) 
offertes gaat aanvragen en de prijs onderhandeling gaat doen. Bij onze tennisbanen is 
het de gemeente die bij aanschaf en vervanging deze rol en kosten op zich neemt en 
daarmee uniformiteit en kwaliteit regelt. Als vereniging lopen we hiermee een 
onbekend financieel risico als wij de eisen van de gemeente, projectorganisatie, keuze 
van voorkeurs leveranciers etc. voor 70% moeten gaan betalen.  

Betrokkenheid en samenwerking 

§ Onze tennisvereniging draait op vrijwilligers, die zich met hart en ziel inzetten voor de 
sport. Wij waarderen de open dialoog met de gemeente en wethouder om samen te 
kijken naar de beste invulling van de buitensportaccommodaties. 

§ Sportverenigingen vervullen een belangrijke sociale rol en helpen bij het bevorderen 
van gezondheid en samenhang in de samenleving. Dit zou meegenomen moeten 
worden in de beleidskeuzes. 

§ Lidmaatschapskosten houden wij laag door de inzet van eigen vrijwilligers, wat de 
drempel verlaagt om deel te nemen aan sportactiviteiten. 

Wij hopen op een constructieve samenwerking in het realiseren van 2 padelbanen naast onze 
tennisbanen en denken graag mee over de verdere invulling van het beleidskader. Wij willen 
benadrukken dat de financiële haalbaarheid een essentieel onderdeel is voor de 
toekomstbestendigheid van sportverenigingen. Wij vragen daarom de gemeenteraad om een 
verantwoorde risico verdeling van de investeringskosten en ondersteuning bij de realisatie van 
deze nieuwe sportfaciliteiten.  
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Ons inziens is voor dergelijke grote investering voor onze vereniging het volgende 
verantwoordt: 

1. De verhouding eigen bijdrage en gemeente bijdrage wordt aangepast naar 70% 
gemeente en 30% vereniging. 

2. De gemeente verleend een lening aan de vereniging. 
3. Er is een duidelijke scheiding tussen investeringskosten en projectkosten die ten laste 

van de vereniging komen.   

Met sportieve groet, 
 
Frank Martens 
Voorzitter Padelcommissie 
K.T.V. van Polanen 

E-mail: padel@ktv-vanpolanen.nl  
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Bijlage 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Legenda: 
 

Locatie voor 2 padelbanen 



Beste mensen, 

Bedankt dat ik hier vanavond namens Tennisvereniging Fijnaart het woord mag voeren. 

Onze vereniging bestaat dit jaar 50 jaar. We willen graag van de gelegenheid 
gebruikmaken om de gemeente te bedanken voor de prettige samenwerking in die vijf 
decennia. Mede dankzij die samenwerking bieden we al 50 jaar een goed sportaanbod 
op het gebied van tennis in Fijnaart. U bent van harte welkom bij ons op het park, voor 
sport én gezelligheid. 

Eerder is met ons gesproken over het harmoniseren van regelingen en het uitvoeren van 
onderhoud bij sportverenigingen binnen de gemeente Moerdijk. Wij onderschrijven het 
doel van de beleidsnotitie om hierin meer consistentie en duidelijkheid te creëren. Ook 
kunnen we ons vinden in de voorgestelde rolverdeling. 

Onze vereniging telt 220 leden en we voeren zoveel mogelijk onderhoud zelf uit. 

Wij zijn blij dat Tennisvereniging Fijnaart in de beleidsnotitie is aangemerkt als een ‘basis 
buitensportaccommodatie’. 

Als vereniging willen wij graag twee padelbanen aanleggen. Daarmee spelen we in op de 
grote behoefte aan uitbreiding van racketsporten, met name onder jeugd en 
jongvolwassenen. Zo dragen we bij aan een gevarieerd sportaanbod gericht op 
gezondheid en ontspanning. Bovendien draagt het bij aan de continuïteit van onze 
vereniging. 

We zijn blij dat padel in het nieuwe beleid wordt omarmd. 

Toch hebben wij enkele vragen: 

1. Wat is de reden dat de gemeente 30% bijdraagt in de aanlegkosten van 
padelbanen? Waarom geen 100%, of een ander percentage, zeker nu wij de 
status ‘basis buitensportaccommodatie’ hebben? Wat zijn de criteria hiervoor? 

2. Zou het een idee zijn om het beleid breder open te stellen voor ándere nieuwe 
sporten, en niet alleen voor padel? Met andere woorden: welke criteria hanteert 
de gemeente bij het erkennen van een nieuwe sport als basis 
buitensportaccommodatie? 

3. In de huidige verhouding van 30% gemeentelijke bijdrage en 70% voor de 
vereniging, komt de investering voor twee padelbanen voor ons uit op minimaal 
€133.000. Dat is een forse uitdaging voor een vereniging zonder winstoogmerk. 
Zeker als de banen straks eigendom worden van de gemeente. Investeren in of 
financieren van iets wat niet in eigendom is, is voor ons complex. 



Tot slot: wij hopen samen met de gemeente te kunnen optrekken in het realiseren van 
deze uitbreiding, die in het verlengde ligt van het nieuwe beleid én van de 
maatschappelijke rol die wij als sportvereniging al 50 jaar vervullen. 
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